
24. DECEMBER 2010 | ŠT. 11 | 21

OVTARJEVE NOVICEŠPORT

Mladi slovenskogoriški tekvandoisti so se v
Zrečah pomerili na mednarodnem odprtem
prvenstvu v Taekwon-do slogu ITF, kjer so
branili barve kluba Barada Sport, v katerem
tudi trenirajo. V konkurenci šestih držav so
pod taktirko trenerjev Aleša Zemljiča, Jana
Čreslovnika in Tomaža Barade dosegli več
kot zadovoljive uvrstitve. 
Alen Preložnik iz Voličine je v kategoriji
forme rdeči pas osvojil 3. mesto. Še uspeš-
nejši je bil v borbah do 35 kg, kjer je po be-
sedah trenerja Jana Čreslovnika izkoristil
poleg dobre pripravljenosti tudi dobro tak-
tiko in tako pometel z vso konkurenco ter os-
vojil 1. mesto. Še za odtenek večji uspeh je
dosegel tudi Lenarčan Sven Hojs, ki je v for-
mah rdeči pas zasedel 2. mesto, v borbah do
30 kg pa podobno kot njegov klubski kolega
1. mesto. 
Uspeh slovenskogoriških tekvandositov so

dopolnili še njuni klubski sotekmovalci, ki so
v različnih kategorijah osvojili še kopico
prvih, drugih in tretjih mest. 

D. K.

Tekvando
Uspeh mladih tekvandoistov iz Voličine in Lenarta

Ob koncu leta je čas za najrazličnejša sreča-
nja in obujanja tradicij in spominov. Tem do-
godkom se pridružujejo tudi bivši športniki
nogometaši, ki so vrsto let skupaj igrali v naj-
različnejših tekmovanjih za Lenart.
Udarili so se poročeni in neporočeni. Po lan-
ski zmagi neporočenih so letos poročeni sko-
vali dobro taktiko, izbrali kvalitetno ekipo in
zasluženo slavili z rezultatom 9:4. Obe ekipi
sta prikazali kvalitetno igro v duhu fair 
play-a.
Zahvala gre Občinski športni zvezi Lenart za
pokal in prostor v Športni dvorani Lenart.
Velika zahvala pa dolgoletnemu donatorju
Simonu Fekonji za pogostitev pri družabnem
srečanju po tekmi v Pizzeriji 29 v Lenartu.
Malo starejši se ne damo, vsakoletno druže-
nje nam veliko pomeni. Ostajamo aktivni,
zdravi, z veliko pozitivne življenjske energije.

S tradicijami je treba nadaljevati in jih spo-
štovati. Nogometni veterani Lenarta, tako
poročeni kot neporočeni, jih bodo še nadalj-
njo vrsto let. 

Gorazd Voglar

Nogomet - veterani
Tekma poročenih in neporočenih veteranov Lenarta

nemalo dobre lastne organiziranosti za 
uspešno usklajevanje s šolskimi obvez-
nostmi, nam pove podatek, da je Maša dne-
vno zaradi treningov odsotna po 7,5 ur. Že
zjutraj pred šolo po 2,5 uri in popoldan 5 ur.
Torej športnica in učenka, ki je lahko marsi-
komu pravi vzor!
O pomembni mednarodni tekmi, ki je pote-
kala to soboto v Mariboru, bomo poročali v
prihodnji številki Ovtarjevih novic. V ja-
nuarju čakajo Mašo zimske priprave, ki bodo
še kako pomembne za zimsko državno
prvenstvo v začetku februarja.

D. K.

V Poljčanah je bilo 11. decembra državno
prvenstvo v rokoborbi v prostem slogu za
dečke, kadete, mladince in člane. Tekmovalci
Rokoborskega kluba Lenart so se odlično
obnesli:

1. mesto: Sebastjan Raner; Mlajši dečki, ka-
tegorija 38 kg; 1. mesto: Mitja Rakuša; Sta-
rejši dečki, kategorija 69kg; 1. mesto: Mitja
Presljič; Kadeti, kategorija 85kg; 1. mesto:
Tilen Peserl; Člani, kategorija 96KG.

Trener Tomo Jagarinec: »V
klubu smo z rezultatom zelo
zadovoljni. Pozna se načrtno
delo z mladinci. Naslednje 
leto bomo pripravili enega 
tekmovalca za evropsko
prvenstvo.«

Tekmovalec Tilen Peserl:
»Tekma je bila zelo uspešna.
Trenutno pa se pripravljam 
za naslednje leto za repre
zentanco, da dosežem več
zmag.«

D. K.

Ju-jitsu klub IPPON Sev-
nica je 4. 12. 2010 v 
Športni dvorani Sevnica
pripravil 9. mednaro-
dni turnir »SEVNICA
OPEN«, ki šteje za pre-
hodni pokal. Tekmovanja
se je udeležilo 13 klubov iz
Slovenije in Hrvaške. Naš
klub je v konkurenci vseh
trinajstih klubov osvojil 1.
mesto pred klubom Alje-
san Šempeter in PKBV
Celje, ter s tem prehodni
pokal za leto 2010.
K tako odličnemu uspehu
našega kluba so s svojimi
uvrstitvami prispevali na-
slednji tekmovalci JJK
ADK –sekcija Lenart: 3. mesto Bojan Perko,
člani do 69 kg; 2. mesto Aljaž Divjak, mla-
dinci do 69 kg; 2. mesto Maja Vončina, mla-
dinke do 62 kg, 1. mesto Alen Breznik, kadeti
nad 81 kg.

Glede na to, da klub deluje šele dve leti, je
bilo to leto zelo uspešno, saj smo dosegli
odlične rezultate v vseh starostnih kategori-
jah.

Aljoša Frešer

Ne dajo kaj do-
sti na zmage, saj
se zavedajo, da
je z leti žoga vse
hitrejša. Pač pa
so zavezani re-
kreaciji in dru-
ženju.

Z gotovostjo lahko rečemo, da med najpri-
ljubljenejše športne discipline v Slovenskih
goricah spadajo športi z žogo. Še ne dolgo
nazaj, ob nekoliko bujnejših zimah s sne-
gom, so bili okoliški griči kot nalašč za raz-
norazne lokalne smučarske tekme in tekme
v smučarskih skokih. Da bi se tradicija 
smučanja nekako prenesla na mlajše ro-
dove, organizira Športno društvo Matko iz

Lenarta smučarski tečaj za otroke v času
novoletnih počitnic. Ob spremstvu izurje-
nih učiteljev smučanja bo tečaj potekal na
pohorskih strminah od ponedeljka, 28. 12.,
do srede, 30. 12. 2010. Za vse dodatne 
informacije je na voljo predsednik dru-
štva Matej Banič na elektronski naslov
sd.matko@gmail.com ali telefonsko šte-
vilko 041 855 023.

Maša Leš z medaljami z mednarodnega 
tekmovanja v Celju

Uspešni lenarški rokoborci na DP v Poljčanah (od leve proti desni)
Tomo Jagarinec (trener), Sebastjan Raner, Mitja Rakuša, Mitja
Presljič, Tilen Peserl in Darko Raner (pomočnik trenerja)

Zreče, 20.11., na najvišji stopnički Alen Preložnik 

Rokoborba
4 zmage na državnem prvenstvu

Ju-jitsu
Državno prvenstvo v ju-jitsu borbah – Sevnica

Smučanje med novoletnimi počitnicami

Anini veterani nogometa
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Vponedeljek, 29. 11. 2010, smo učenke
9. razreda Osnovne šole Benedikt
(Katja Imenšek, Cornelia Štefanec,

Laura Šauperl in Amadeja Ješovnik) v okviru
interesne dejavnosti Prostovoljstvo pod men-
torstvom učiteljice Jesenje
Slana ter v sodelovanju z go-
spodom mag. Milanom Repi-

čem, predsednikom Občinske organizacije
Rdečega križa Benedikt, obiskale štiri občane
iz občine Benedikt, ki so starejši od 90 let.
Občinska organizacija Rdečega križa Bene-
dikt jim je podarila tudi simbolična darila. 

Na teh srečanjih smo izvedeli veliko novega
o življenju včasih, prav tako pa upamo, da
smo z našim obiskom razveselili te štiri ob-
čane. V naprej jim želimo veliko zdravja in
upamo, da jih bomo lahko obiskali tudi pri-
hodnje leto.

Amadeja Ješovnik, 
mentorica Jesenja Slana

Vsoboto, 16. oktobra 2010,  ob svetov-
nem dnevu hrane in boja proti lakoti,
je potekala humanitarna akacija

»Drobtinica« . 
Aktivisti občinskih  organizacij Rdečega
križa so v Lenartu, Benediktu, Sv. Juriju in Sv.
Ani na stojnicah podarjali kruh, druge pe-

kovske, medene izdelke, olja in sadje, ki so
jih donirali domači trgovci (Mercator, Spar,
pekarni Petovar in Šijanec, aktivi kmečkih
žena, sadjarji  in pridelovalci olj). Zbrane
prostovoljne prispevke občanov, posameznih
donatorjev (TBP Lenart, Kobale Dean, s. p;
Sabina Markoli; Saubermacher Slovenija  in

Banka Koper) in občin (3.602 €)
smo namenili za tople obroke os-
novnošolskim  otrokom iz socialno
šibkih družin.   
»Drobtinica« je letos v Sloveniji
praznovala deseto obletnico. Sode-
lovalo je šestindvajset območnih
združenj (polovica). Njen namen je
poleg ozaveščanja ob svetovnem
dnevu hrane in nepravilnega pre-
hranjevanja zagotavljanje pomoči
(toplega obroka) ljudem v stiski.
Ideja je prišla iz Finske in se je
kmalu razširila na ostale države Ev-
rope, v manj bogate in razvite, kjer
sta revščina in lakota prisotni med
večjim številom prebivalstva.

Jadranka Koban

V torek, 7. 12. 2010, je VDC Polž Maribor,
enota Mravlja Lenart,  izvedel humanitarni
koncert »Skupaj zmoremo več«. 

Pri organizaciji koncerta so pomagali občina
Lenart, OŠ Lenart in JSKD Lenart ter številni
gostje, ki so se prijazno odzvali vabilu. Tako
so nastopili Završki fantje, kitarist Denis
Čuček in uporabniki enote Lenart s svojimi
točkami. 
Med programom je potekala dražba likovnih
del uporabnikov lenarške enote, ki jo je odli-
čno izpeljal humorist Blaž. Program je 

povezovala Darinka Čobec. 
Namen humanitarnega koncerta je bil zbira-
nje sredstev za delo prostovoljcev in za 
prostočasne aktivnosti uporabnikov enote
Lenart.
Prav tako je bil namen koncerta predstavitev
dela uporabnikov širši javnosti, kjer so lahko
pokazali, kaj vse zmorejo in česa so sposobni,
saj pridno vadijo skozi vso leto. 
Vzdušje na samem koncertu je bilo zelo pri-
jetno, glasba je odmevala in se dotaknila vsa-
kega od obiskovalcev, za dvig adrenalina pa
je poskrbel Blaž, ki je zelo spretno dražil slike
naših uporabnikov. 
Iskrena zahvala gre vsem zaposlenim enote
Lenart, ki so s svojim znanjem, trudom in
strpnostjo prispevali po svojih najboljših
močeh, da je bil koncert izveden zelo dobro.
Želimo si, da ta humanitarni koncert 
postane tradicionalen, da se medsebojna
pomoč in sočutje med ljudmi širi še naprej
in da se dela naših uporabnikov slišijo in vi-
dijo daleč naokrog.

Gordana Kosanič, 
vodja enote Lenart

Najprej nas je pot popeljala na
Svete Tri Kralje, h gospe Ma-
riji (Mimi) Žižek. Gospa je
dan poprej praznovala svoj 95.
rojstni dan. 

Po končanem pogovoru smo se odpravili v Trstenik. 
Tam prebiva najstarejša benediška občanka, Zofija Bernjak,
ki šteje 98 let. Je zelo aktivna gospa, ki še vedno sama kuha,
šiva, si prinese drva, hodi v trgovino, k maši in na sprehode. 

Pot nas je peljala tudi na Breznikovo cesto h gospodu Antonu
Kolariču. Veliko smo izvedeli o 2. svetovni vojni. Gospod
Anton je bil ranjen in je pol leta okreval v bolnišnici. Opisoval
nam je tudi pripetljaje ob njegovem vračanju domov in o 
ujetništvu. 

Nazadnje smo obiskali še gospo Ano Repolusk v Spodnji
Bačkovi, ki šteje 95 let. Veliko je delala na kmetiji in gospo-
dinjila vse do 90-ih let. 

Drobtinica

Malo je ...VELIKO

Humanitarni koncert 

»Skupaj zmoremo več«

Tistih sred, ko nas obiščejo ljudske
pevke iz Lenarta, se zelo veselim in jih
ne zamudim, ker takrat vsi prepe-

vamo. Tudi one vedno rečejo, da z veseljem
in rade pridejo k nam«, pravi stanovalka,
gospa Jožica.
Vsaj enkrat mesečno, po dogovoru pa še
kdaj, pridejo v dom Sv. Lenarta Ljudske
pevke iz Lenarta. V dom prihajajo prosto-
voljno. Načeloma je to prvo sredo v mesecu,
ki je zato praviloma rezervirana za ljubitelje
slovenskih ljudskih in avtorskih napevov.
Petje in glasba nasploh sta zelo dobrodošel
medij za izboljševanje razpoloženja, počutja,
sta prijetno razvedrilo, priložnost za druže-
nje, sklepanje medsebojnih vezi in obujanje
spominov.  
Med stanovalci je petje zelo priljubljeno in
dobrodošlo, tako med tistimi, ki aktivno po-
jejo ali pa so to nekoč počeli, kot tudi med ti-
stimi, ki zgolj radi prisluhnejo in »podpirajo«

naše gostje,  ljudske pevke. Skozi več kot dve-
letno druženje na teh uricah se je tako že iz-
oblikoval nekakšen skupni repertoar, ki smo
ga že tako izpilili, da bi to že tudi bilo za kak-
šen nastop. Teh srečanj se udeleži okoli 50
stanovalcev. Veseli, ker ohranjamo poznane
napeve in se od naših pevk naučimo tudi
kakšnih novih (predvsem tistih navihanih),
potem lažje  stopamo novim izzivom in te-
žavam naproti. 
Zaključujem z mislijo stanovalke, gospe 
Bronislave, ki pravi:
»S petjem preženem marsikatero skrb in te-
žavo na stranski tir. Pevke  nam prijetno 
popestrijo življenje v domu. Lepo je, da ohra-
njajo in prepevajo lepe slovenske ljudske
pesmi!«
To čutijo tudi pevke same in se tudi one rade
vedno znova  vračajo med nas.

Liljana Cafnik

Društvo Sožitje Lenart je bilo ustano-
vljeno leta 1992 na pobudo Centra
za socialno delo Lenart. Društvo je

prostovoljno, neodvisno, nestrankarsko, s so-
cialno-človekoljubnimi cilji – pomagati ose-
bam z motnjami v duševnem razvoju,
njihovim staršem, zakonitim zastopnikom in
članom družine.
Društvo deluje na območju UE Lenart in za-
jema občine: Lenart, Benedikt, Cerkvenjak,
Sv. Ana, Sv. Jurij v Slov. goricah in Sv. Trojica
v Slov. goricah. Članstvo društva se je vsako
leto povečevalo, tako da šteje danes 167 čla-
nov, od tega 108 oseb z motnjami v dušev-
nem razvoju.
Prva predsednica društva je bila Marica Štucl
iz Cerkvenjaka, od leta 2001 pa vodi društvo
Inge Markoli. Delo je prostovoljno. Zahvala
za delo članom upravnega odbora in pred-
sednici so zadovoljni, veseli in hvaležni člani,
ki jim skušamo, in upam, da s tem uspevamo,
polepšati vsaj nekaj dni v letu z druženjem
ob muziki, plesu in pogovoru. Tako vsako

leto organiziramo tridnevni seminar ob
koncu tedna, ki je povezan s kopanjem in iz-
obraževanjem. Kar dva avtobusa nas vsako
leto popeljeta na izlet, ki ga povežemo tudi z
obiskom varstveno-delovnih centrov v naši
domovini (lani smo bili v Kršem).
Dva- ali trikrat organiziramo kopanje v 
Mali Nedelji. Jeseni organiziramo jesensko
športno druženje, predavanje za starše in
skrbnike. Enkrat mesečno potekajo ustvar-
jalne delavnice v popoldanskem času.
Posebno množično pa je vsako leto obiskano
božičkovanje, ki ga povežemo z občnim zbo-
rom. 10. decembra se je božičkovanja udele-
žilo 150 članov družbe. VDC Mravlja nam je
pripravilo kulturni program – folkloro, petje,
ples, obiskal pa nas je tudi Božiček, ki je naše
člane bogato obdaril. Z veseljem smo med
nami pozdravili predsednico Zveze Sožitje
dr. Katjo Vadnal, župana občine Lenart mag.
Janeza Krambergerja, in župana občine Sv.
Jurij, Petra Škrleca. Spodbudne besede in
lepe želje vsem članom društva, upravnemu

odboru in predsednici 
pa nas obvezujejo, da bo-
mo prostovoljno delali še 
naprej.
Ob koncu bi se še rada v
imenu upravnega odbora,
vseh članov in v svojem
imenu zahvalila vsem ano-
nimnim donatorjem in
vsem županom za denarne
prispevke. 

Inge Markoli,
predsednica društva 

Sožitje Lenart

Pevske urice z ljudskimi pevkami
iz Lenarta

Sožitje pripravilo božičkovanje

Prisluhnili starejšim Benedikta

Urejanje stojnice v Benediktu

»
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Dober nasvet
Mlajši sodnik vpraša starejšega: »Imam kmeta,
ki na črno prodaja žganje. Koliko naj mu dam?«
»Največ pet evrov, drugače ga raje vzemi pri
mojem dobavitelju.«

Veselo silvestrovanje
»Prijatelj, kje boš dočakal novo leto 2011?«
»Tam, kjer sem dočakal letošnje leto.«
»Kje pa je bilo to?«
»Pod mizo.«

Novoletna voščilnica
»Ali imate novoletne voščilnice z napisom:
Moji edini in najdražji za novo leto.«
»Seveda imamo.«
»Potem pa mi jih dajte dvanajst.«

Darilo za taščo
»Prosim, dajte mi kakšno novoletno darilo v
obliki tabletk za taščo,« je možakar srednjih let
zaprosil lekarnarja.
»Pokažite mi recept, prosim,« je dejal lekarnar.
»Recepta nimam, lahko pa vam pokažem ta-
ščino sliko.«

Novoletni meni
»Za novoletni meni sem imel pršut za predjed,
govejo juhico, pečenko, solato in dva litrčka
rdečega,« je gost našteval natakarju, ki je pisal
račun.
»Solate vam ne bom računal, ker so bile tisto
rožice.«

Atek
»Fantek, kako je ime tvojemu očetu?«
»Ata.«
»Ne, ne, tako mu praviš ti. Kako pa ga kliče ma-
mica.«
»Bedak.«

Nič pametnega
»Kaj delaš v zadnji vrsti?« je učiteljica vprašala
učenca, »verjetno nič pametnega.«
»Prav imate. Vas poslušam.«

Gol
»Kateri goli na svetovnem prvenstvu so ti bili
najbolj všeč.«
»Meni sta bolj kot vsi goli všeč dve goli.«

Muhe
»Koliko muh si pobil, ko tako vztrajno mahaš
z muholovcem?«
»Tri moške in dve ženski muhi?«
»Kako pa jih ločiš?«
»Tri so čepele na vrčku piva, dve pa na tele-
fonu.«

Matura
»Kako je bilo na maturi?«
»kot v mizarski delavnici.«
»Kako to misliš?«
»Profesorji so ves čas zabijali cveke.«

Kitajščina
»Ali znaš kitajsko?«
»Bolj malo.«
»Kaj pomeni: »go – ren – čan«?
»To je jasno : skupuh.«

Slonček in kamela
»Teta kamela, zakaj imaš pa ti joške na hrbtu?«
je slonček vprašal kamelo.
»Zato slonček, ker imata vidva z atijem tiča med
očmi.«

Slonček in miška
Slonček in miška, ki je kandidirala za predsed-
nico miši, sta se odpravila na plažo.
»Joj, kopalke sem pozabila doma,« je vzkliknila
miška. »Slonček, ali mi lahko posodiš svoje?«
»Seveda,« je odvrnil slonček. »Samo bojim se,
da ti bodo premale, ker si ti tako velika oseb-
nost.«

Podobnost
Teta si ogleduje nečaka in pravi: »Joj, kako hitro
rasteš. Ko boš velik, boš takšen kot očka.«
»Tega se tudi mama boji.«

Smeh je pol zdravja Pripravlja T. K.

.

»Po televiziji sem gledal zanimivo oddajo,«
je pred dnevi pri malici rezkar Peter dejal
šivilji Marici.
»No, to pa je res nenavadno, saj po televiziji
zadnje čase govorijo samo o politiki,« je de-
jala Marica.
»Pravzaprav je bila tudi oddaja, ki sem jo
sam gledal, malce povezana s politiko,« je
nadaljeval Peter.
»Za kaj pa je v tej oddaji šlo?« je postala ra-
dovedna Marica.
»Proučevali so razliko med ljudmi in opi-
cami,« je pojasnil Peter.
»Kakšno zvezo ima to s politiko. Gre vendar
za temo iz biologije,« je dejala Marica.
»No, no Marica, le počasi,« se je v pogovor
vključil mizar Tone. »Če dobro premislim,
je tudi tema o opicah in ljudeh povezana s
politiko.«
»Tone, pusti politiko. Naj Peter pove, kak-
šna je razlika med opicami in ljudmi? To
me zanima,« je vzkliknila Marica.
»Ugani,« je dvignil prst Peter.
»Opice ne znajo delati orodja,« je dejala
Marica.
»Ni res. Znajo ga delati. Z njim odlično lo-
vijo mravlje in še nekatere žuželke,« je po-
jasnil Peter.
»Potem pa se opice ne znajo učiti tako kot

ljudje,« je ponovno poskušala uganiti Ma-
rica.
»Ni res. Opice se znajo tudi učiti in prena-
šajo izkušnje iz ene na drugo,« je ponovno
pojasnil Peter.
»Potem pa se opice ne znajo učiti na izku-
šnjah tako kot ljudje,« je še enkrat poskusila
uganiti Marica.
»Ni res, znajo,« je dejal Peter.
»No, Peter, potem pa ti povej, v čem je ra-
zlika med ljudmi in opicami. Kaj so pove-
dali strokovnjaki po televiziji,« je vprašala
Marica.
»Razlika je v tem, da opice ne znajo načrto-
vati, temveč vedno počnejo samo tisto, kar
tisti hip odgovarja njihovi riti, medtem ko
človek lahko zadeve premisli in svoje aktiv-
nosti načrtuje tedne, mesece, leta, desetletja
in celo stoletja naprej. V tem je največja ra-
zlika med ljudmi in opicami,« je pojasnil
Peter.
»Presneta reč,« je vzkliknila Marica.
»Potem pa imamo pri nas vladavino opic,
saj velika večina tistih, ki bi nas morali pa-
metno voditi, misli na svoje riti in ne na
našo bodočnost.«
»No, Marica, sedaj pa vidiš, kako so neka-
tere teme iz biologije povezane s politiko,«
se je zahihital Tone. »Zlasti ta o ljudeh in
opicah.«

Opice
HUMORESKA Piše: Tomaž Kšela

Program SIP TV se v sistemu KKS LENART nahaja na kanalu S 30 - frekvenca 375,25 MHz,
v programski shemi SIOL TV na kanalu 143, T2 TV na programu 24, AMIS TV na pro-
gramu 94.
NOVO - v mesecu decembru tudi v digitalni programiski programski shemi Telemach po
vsej Sloveniji!

Programski termini za občino Lenart:
petek ob 18.00,
sobota ob 10.00 in ob 12.00,
nedelja ob 18.30
Informacije na spletni strani: www.siptv.si
Kontakt: info@siptv.si

Blagoslov vina
Društvo vinogradnikov Lenart vabi na blagoslov vina, ki bo v ponedeljek,  

27. decembra, ob 10. uri v cerkvi sv. Lenarta v Slovenskih goricah. 
Po obredu bo v Centru Slovenskih goric potekalo sproščeno druženje 

ob dobri vinski kapljici in pokušanju domačih slovenskogoriških dobrot. 

V sodelovanju s fotografom Bojanom Mihali-
čem objavljamo rubriko »Fotografija meseca«.
Navajamo nekaj osnovnih pravil, ki jih je ob so-
delovanju na natečaju potrebno upoštevati:
- fotografija mora biti posneta v letu 2010 oz. ne

sme biti starejša od enega leta;
- tematsko dajemo prednost fotografijam, ki

promovirajo lepoto Slovenskih goric, torej na-
rava, življenje v omenjenem okolju in razno-
likosti letnih časov;

- digitalna fotografija mora biti v jpeg formatu
velikosti vsaj 3Mb;

- fotografija mora biti opremljena s polnim
imenom in poštnim naslovom avtorja, na-
vedbo kraja, kjer je bila posneta, in naslovom
fotografije;

- na natečaju lahko sodelujejo samo amaterski
fotografi.

Z oddajo fotografij na elektronski poštni naslov
info@fotosplet.net pristajate na brezplačno ob-
javo svojega posnetka v našem časopisu in na
sodelovanje na razstavi najboljših fotografij ob
koncu natečaja v maju 2011.

Najboljšo fotografijo, ki ne sme biti dodatno raču-
nalniško obdelana, izbira petčlanska žirija, v ka-
teri so trije uveljavljeni slovenski fotografi, 
krajinski slikar in predstavnik podjetja Nikon 
Slovenija, ki podarja nagrado za zmagovalno fo-
tografijo: kompaktni digitalni fotoaparat

Avtor tokratne fotografije: Anita Družovec
Naslov fotografije: Miklavž peče piškote
Kraj posnetka: Sp. Senarska, Sv. Trojica



Društvo za razvoj podeželja
»LAS Ovtar Slovenskih
goric« je v ponedeljek, 13.

12. 2010, v sodelovanju z Osnovno
šolo Lenart, Vrtcem Lenart, Kme-
tijsko zadrugo Lenart, z.o.o., Kme-
tijsko svetovalno službo Lenart,
PAF, d.o.o. in Razvojno agencijo
Slovenske gorice pripravilo delo-
vno srečanje z naslovom: Kako 
zagotoviti lokalno prehransko 
samooskrbo za naše najmlajše?

Uvodnemu delu predstavitve projekta Ovtar-
jeva ponudba 2010 in obstoječega stanja (Vida
Šavli, predsednica LAS Ovtar Slovenskih goric)
je sledila predstavitev pomena lokalne prehran-
ske samooskrbe za naše najmlajše z vidika po-
treb vrtca oz. šole (Marjan Zadravec, ravnatelj
OŠ Lenart) ter obstoječa ponudba kmetijskih
pridelkov in proizvodov iz lokalnega okolja
(Kristina P. Vračič, direktorica KZ Lenart, z.o.o.
in Branko Tuš, direktor PAF, d.o.o.).
Prehranska samooskrba v Sloveniji je vsak dan
slabša. Po nekaterih podatkih ima Slovenija le
še 30 % samooskrbe z lokalno pridelano hrano.
Kupujemo najcenejše, pripeljano iz različnih
koncev sveta, domača, sveža hrana pa postaja
redka dobrina. »Ali res mora biti tako?« so sku-
šali v razpravi odgovoriti sodelujoči člani pro-
jektne skupine, kmetje, ponudniki kmetijskih
pridelkov, ekoloških kmetij in integrirane pri-
delave. 
Z zagotavljanjem enega toplega obroka se otro-

kom zagotavlja enakost, vendar bo naše
najmlajše potrebno že doma pripraviti,
da kar je lepo na oko, ni nujno dobro in
zdravo za telo. V kmetijstvu je nemo-
goče zgolj gledati na ekonomski vidik,
ker »se skoraj nič več ne izplača«, do-
mači pridelki niso cenjeni, agresivna re-
klama uvoženega velikokrat »nezdravo
pridelanega« cení ponudbo, hiter tempo
življenja preprečuje način zdravega pre-
hranjevanja. Največkrat pa pridelovalec
porabi preveč časa in denarja za mučno
birokratizirano dokazovanje (ker ni zau-
panja), da je njegova hrano zdravo pri-

delana oz. obdelana. Pri vsem tem pa država ne
pomaga samozaposlovanju na podeželju; delo
kmeta je premalo cenjeno.
Večina prisotnih je projekt podprla in ponudila
sodelovanje. Zavedamo se, da bo pri njegovi
realizaciji potrebno odstraniti mnoge ovire (bi-
rokratske) in tudi čisto človeške kot so zavist,
nezaupanje, … toda, začeti je potrebno.
Podana je bila potreba po dopolnitvi projektne
skupine s strani ponudnikov, odziv ponudni-
kov je bil dober, pozdravili so idejo in realno
priznali, da potrebujemo veliko več sredstev za
promocijo lastne ponudbe. 
Naš cilj je organizirati mrežo domačih - lokal-
nih ponudnikov tako, da bodo lahko enakopra-
vno konkurirali na javnih razpisih šol in tudi
drugih institucij. Del projekta bo namenjen
tudi izobraževanju s področja zdrave pridelave
hrane, trženja pod blagovno znamko Ovtar, ra-
zlične zakonodaje in ostalega, kar je potrebno
za odgovoren odnos pri samooskrbi otrok.

Vpetek, 10. decembra 2010, je
bila za nosilce dopolnilne
dejavnosti na kmetiji, pri-

delovalce, predelovalce in rokodelce
domače obrti, gostince ter člane
društva organizirana strokovna ek-
skurzija v bližnjo Avstrijo z ogledi
primerov dobre prakse trženja v
okviru blagovne znamke in celovi-
tega razvoja podeželja.
Območje treh turističnih krajev St.
Wolfgang, St. Gilgen in Strobl
okrog jezera Wolfgangsee v pokra-
jini Salzkammergut po besedah
podžupana St. Wolfganga, gospoda Wieserja,
letno namenja samo za promocijo njihove-
ga znamenitega božično-novoletnega sejma
100.000 EUR, katerega pa obišče okoli 900.000
obiskovalcev v zgolj petih tednih.
Hiter vpogled v ponudbo sejmov v
St. Wolfgangu in St. Gilgnu kaže ka-
rakteristiko zunanjega prizorišča
božično-novoletnega sejma v obliki
hišic, po ponudbi povsem primer-
ljivega kvaliteti in tradiciji naših
produktov, s to razliko, da ponud-
niki zares sodelujejo enovito v delo-
vanju turizma, trženju produktov
podeželja. Izdelki so izključno do-
mačega izvora in znanja.
Strokovna ekskurzija je bila izve-
dena pod okriljem TA Leze, ki je ob

strokovnosti omogočila, da je bilo še dovolj
časa, da se je v nakupovalno torbo dodal kak-
šen lep novoletni spominček, popil vroč čaj 
ali kuhano vino. So pa bili idilično zasnežena

Praznični december je čas do-
brih misli, nakupovanj in ob-
darovanj. Prava priložnost za

medsebojno druženje, poveselitev
in nakup daril za najdražje je bil
tudi letos božično-novoletni sejem,
ki je v središču Lenarta potekal že
tretjič. V večernih urah, ko so praz-
nične lučke čarobno razsvetljevale
trg, je bila obiskovalcem na voljo
raznovrstna sejemska ponudba za
vse okuse. Na ploščadi Trga osvo-
boditve je bila v ličnih lesenih hiši-
cah na voljo ponudba gostincev,
vinogradnikov in nosilcev dopolnil-
nih dejavnosti na kmetijah. V Centru Sloven-
skih goric pa so se na stojnicah predstavili
domači ponudniki s kulinaričnimi dobrotami,
izdelki domače obrti, ročnimi deli, novole-
tnimi aranžmaji, voščilnicami, medenimi iz-
delki in še z marsičim. Sejem je letos potekal v
soorganizaciji TIC Osrednjih Slovenskih goric,
občine Lenart in LAS Ovtar Slovenskih goric. 
Sejem so popestrili številni nastopi tako za
najmlajše kot mlade po srcu. Otroke sta s svo-
jim prihodom razveselila kar dva decembrska
dobra moža - Miklavž in Božiček.
Poleg gledaliških predstav za
otroke so obiskovalce zabavale ra-
zlične pevske skupine s prepeva-
njem prazničnih pesmi. Tako so
nastopili: Pevke ljudskih pesmi
DU Lenart in Pevci DU Cerkve-
njak, Slovenskogoriški glasovi,
MPZ Obrtnik Lenart, KTD Selce -
skupina Lorelay, Gasilsko ljudske
pevke PGD Osek, Pomladni zvoki,
Pevke ljudskih pesmi KD Trojica

in Pevski zbor delavk iz Vrtca Lenart. Do solz
pa je gledalce nasmejala komedija Lažni zdrav-
nik v izvedbi gledališke skupine TD Sveta 
Trojica. 
Vsem sodelujočim, še posebej pa ponudnikom
na sejmu in nastopajočim v kulturnem pro-
gramu, se iz srca zahvaljujemo za priprav-
ljenost na sodelovanje. Ob pogledu na razno-
vrstno ponudbo nam je toplo pri srcu, saj se za-
vemo, kako bogata je ponudba podeželja
Slovenskih goric. Le opogumiti se je treba in jo
postaviti na ogled širši množici ljudi.

pokrajina, gore, baročna podoba krajev,
stara mestna jedra Bad Ischla in Hallstatta
prava paša za oči in umetniško oko.

Udeleženci so se strinjali, da tradi-
cije, znanja, pestrosti in kvalitete
ponudbe pri nas ne manjka, le zdru-
žiti je treba moči v oblikovanje
mreže ponudbe pri uveljavlja-
nju naše lastne blagovne znamke
Ovtar.

OVTARJEVE NOVICE NE NAZADNJE

24 | ŠT. 11 | 24. DECEMBER 2010 

Evropski kmetijski sklad za razvoj podeželja: Evropa investira v podeželje

St. Gilgen je eno od prizorišč sejma, kamor je v 
otroštvu rad zahajal tudi skladatelj Mozart

Sprejem pri podžupanu St. Wolfganga

Sprehod po sejmu v St. Wolfgangu

Delovno srečanje projekta Ovtarjeva ponudba 2010

Strokovna ekskurzija LAS Ovtar Sl. goric

Tradicionalni božično-novoletni sejem v Lenartu

Ko preštejemo dneve, 
ko povežemo misli

in vprašamo srce…,
vidimo jutrišnji dan v nove ideje stkan …

Vesele božične praznike, mnogo zdravja,
veselja, sreče in zadovoljstva 

v letu 2011 ter
veliko medsebojnega zaupanja 

in sodelovanja pri uresničevanju 
načrtovanih projektov!

Društvo za razvoj podeželja 
»LAS Ovtar Slovenskih goric« in 

Razvojna agencija Slovenske gorice

Z ladjo po jezeru Wolfgangsee v St. Gilgnu




